
PROTOKÓŁ  NR 40.2016 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 30 sierpnia 2016r.  
 
 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Skarbnik Gminy Tłuszcz 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 
1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za I 

półrocze 2016 roku; 
2. Zapoznanie z korespondencją oraz sprawy różne; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
Ad1.  

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński przedstawił informacje o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz, o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania planu 
finansowego instytucji kultury za I półrocze 2016r.  

 
• Skarbnik Gminy omówiła wykonanie planu wydatków po zmianach z 

wyodrębnieniem wydatków bieżących i majątkowych za I półrocze 2016r. 
w tym szczegółowo omówiła wydatki na transport i łączność, gospodarkę 
mieszkaniową, administrację publiczną, bezpieczeństwo publiczne i 
ochronę przeciwpożarową, a także oświatę i wychowanie.  

 
• Radni po raz kolejny zwrócili uwagę na wysokie wydatki jakie ponosi 

Gmina z budżetu na placówki oświatowe. 
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• Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński 
powiedział, że istnieje konieczność zakupienia dodatkowych dwóch 
kamer do monitoringu. 
 

• Skarbnik Gminy zwróciła uwagę na duże koszty, jakie ponosi Gmina w 
związku z koniecznością wysyłki upomnień dla mieszkańców za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński zasugerował, aby Gmina 
zaciągnęła kredyt w kwocie 1 mln zł, który byłby spłacany do roku 2030. 
 
Komisja do powyższego wniosku nie wniosła uwag. Wniosek opiniuje 
pozytywie.  
 

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński powiedział, że wysokość kwoty 
do dyspozycji radnego na poszczególne okregi wyborcze w roku 2017 
zostanie ustalona w porozumieniu z Burmistrzem Gminy Tłuszcz, 
Skarbnik Gminy oraz Przewodniczącym Rady Miejskiej i 
przewodniczącymi poszczególnych komisji. Informacja zostanie 
przekazana po Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniu 13 września 
2016r.  

 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Mieszkańcy Miąsego wnoszą o wpisanie wydatku inwestycyjnego 
dotyczącego wykonania przyłącza wodociągowego do posesji do projektu 
budżetu na rok 2017.  
Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radni ustalili, że powrócą do wniosku podczas 
prac nad projektem budżetu. 
 

• Radna Grażyna Krupa wnosi o dofinansowanie wyjazdu wakacyjnego dla 
dzieci z Parafii Rzymskokatolickiej p/w Bł. Męczenników Podlaskich w 
Tłuszczu. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radna Grażyna Krupa powiedziała, że w tej 
sprawie dostała odmowną odpowiedź od Burmistrz Tłuszcz. 
 

• Mieszkaniec Tłuszcza zwraca się z prośbą o wykupienie przez Gminę 
Tłuszcz części działki przeznaczonej w Planie Zagospodarowania 
Przestrzennego pod drogę. 
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Pismo stanowi załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

• Mieszkaniec zwraca się z wnioskiem o poprowadzenie do jego działki w 
miejscowości Miąse wodociągu, gdzie w przyszłości planuje zbudować 
warsztat samochodowy oraz budynki mieszkalne. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 5. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Mirosław Sobczak powiedział, że w 
pierwszej kolejności są realizowane przyłącza do istniejących posesji.  
 

• Mieszkanka zwraca się z wnioskiem o prośbą o ponowne wydzielenie 
drogi łączącej jej posiadłość z miastem Tłuszcz. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 6. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

• Radny Robert Pacuszka zwraca się z wnioskiem o przeniesienie kwoty 
14.000,00 zł z rezerwy ogólnej z przeznaczeniem na zakup materiałów 
potrzebnych do modernizacji chodnika na przedłużeniu ul. Bocznej na os. 
Borki w Tłuszczu. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 7. 
 
Komisja zapoznała się i wyraża zgodę na przeniesienie środków. 
Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński zwrócił uwagę na konieczność 
doprecyzowania zapisu i określenia skąd mają dokładnie pochodzić 
przenoszone środki.  
 

• Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu zwraca się z prośbą o 
podjęcie działań zmierzających do polepszenia warunków pracy- 
uregulowanie kwestii własności działki oraz budowa hali sportowej.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 8. 
 
Komisja zapoznała się.  
Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński  po wizytacji Komisji Ładu, 
Porządku i Ochrony Środowiska w Zespole Szkół w Kozłach powiedział, 
że konieczne jest podjęcie działań zmierzających do budowy sali 
sportowej. Pierwszym krokiem powinno być uregulowanie stanu 
prawnego gruntów, na których miałaby zostać wybudowana sala. 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że konieczne jest przeprowadzenie 
rozmów z zarządca hali sportowej przy ZS im. K.K. Baczyńskiego, czyli 
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Starostwem Wołomińskim i wygospodarowanie większej ilości godzin dla 
uczniów Gimnazjum, aby hala była w pełni wykorzystywana.  

 
• W związku z wnioskiem Nadleśnictwa Drewnica o zaopiniowanie 

projektu uznania lasów za ochronne w kategorii wodochronne, stanowiące 
własność Skarbu Państwa, Burmistrz Tłuszcza zwraca się z wnioskiem o 
zapoznanie się w dokumentacją i zaopiniowanie przedstawionego 
projektu. 
Pismo stanowi załącznik Nr 9. 
 
Komisja zapoznała się. Radni powyższy wniosek opiniują pozytywnie z 
zastrzeżeniem wyłączenia działki, która stanowi drogę Chrzęsne- Ołdaki. 
 

• Mieszkaniec wsi Dzięcioły zwraca się z prośbą o zabezpieczenie w 
budżecie Gminy Tłuszcz na rok 2017 środków niezbędnych do 
wykonania drogi dojazdowej do działki. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 10. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

• Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie przedłożyło 
podjętą uchwałę w sprawie orzeczenia nieważności Uchwały Nr 
XIII.181.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 21 czerwca 2016r. w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.  
Załącznik Nr 11. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 
Bogdan Jusiński wytłumaczył, że środki zostaną przekazane, a zadanie 
zostanie zrealizowane, jednak podjęcie uchwały było niepotrzebne, gdyż 
w uchwale budżetowej na rok 2016 zostały na ten cel zarezerwowane 
środki.  

 
 
Sprawy różne: 
 

• Radny Bogdan Jusiński podziękował za nadzór i dobrze wykonaną pracę 
nad gruntowną modernizacją rzeki Cienka w Gminie Tłuszcz Staroście 
Powiatu, Burmistrzowi Gminy Tłuszcz Pawłowi Bednarczykowi, 
Andrzejowi Makiele oraz Mariuszowi Dembińskiemu.  

 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia komisji ustalono na dzień 31 sierpnia 2016r. 
godzina 14.30. 
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Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 30 sierpnia 2016 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


